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Abstract (en)
[origin: US2016341419A1] A heating device for heating fluids has a flat support with a surface on which heating elements are arranged distributed
over the surface area and are divided into one or more heating circuits which can be operated separately from one another. A temperature sensor
device is provided with a sensor layer which covers the surface area of the heating elements. At least two sensor electrodes in an electrode layer
are fitted onto the sensor layer, the at least two sensor electrodes being electrically disconnected from one another and having finger-like or turn-
like sensor electrode sections which run at a distance of less than 2 cm in relation to one another. The width of in each case two sensor electrode
sections which are arranged next to one another is less than 2 cm in each case. A control apparatus for evaluating the temperature sensor device is
provided.

Abstract (de)
Eine Heizeinrichtung zum Erhitzen von Flüssigkeiten, weist auf: einen flächigen Träger mit einer Oberfläche, auf der Heizelemente flächig
verteilt angeordnet sind und in mehrere separat voneinander betreibbare Heizkreise aufgeteilt sind, eine Temperatursensoreinrichtung mit
einer Sensorschicht, die die Fläche der Heizelemente überdeckt, wobei auf die Sensorschicht mindestens zwei Sensorelektroden in einer
Elektrodenschicht aufgebracht sind, die elektrisch voneinander getrennt sind und fingerartige oder windungsartige Sensorelektrodenabschnitte
aufweisen, die mit einem Abstand von weniger als 2cm zueinander verlaufen, wobei die Breite von jeweils zwei nebeneinander angeordneten
Sensorelektrodenabschnitten jeweils weniger als 2cm beträgt, und eine Steuervorrichtung zur Auswertung der Temperatursensoreinrichtung.
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